



LCIE

ACCUSE DE RECEPTION DE DEPOT DE DOSSIER ACKNOWLEDGEMENT OF FILE DEPOSIT

1 Version : 03

LCIE 15 AR 039

Issue : 03

- 2 Le LCIE, Organisme Notifié sous la référence 0081 conformément à l'article 17 de la directive 2014/34/UE du Parlement européen et du Conseil du 26 février 2014, accuse réception de la documentation technique :

LCIE, Notified Body number 0081 in accordance with article 17 of the Directive 2014/34/EU of the European Parliament and the Council of 26 February 2014 acknowledges receipt of the technical documentation:

N°	Date
Technical file RAD pneumatic torque wrenches series 100 to 15,000 Nm with optional safety trigger inclusive FRL-unit and optional nose extension Rev.01	09/12/2016

La conformité de cette documentation aux exigences de l'Annexe VIII, point 2, de la Directive 2014/34/UE relève de la responsabilité du fabricant.

Le LCIE n'examine pas la documentation ou le produit et ce document ne doit pas être considéré comme un certificat de conformité

The compliance of this documentation to the requirements of Annex VIII, point 2, comes under the responsibility of the manufacturer.

LCIE does not examine the documentation or the product and this document shall not be considered as a certificate of conformity.

- 3 Fabricant :

Manufacturer :

Radial Torque Tools B.V.
Zuidergracht 17 3763 LS, Soest - The Netherlands

- 4 Produit :

RAD visseuses à contrôle de couple pneumatique

Type: Series 100 to 15,000 Nm with optional safety trigger inclusive FRL-unit and optional nose extension

Product :

RAD pneumatic torque wrenches

- 5 Dossier LCIE N° :

Ce document est émis conformément au Chapitre 3, article 13, point 1.b.ii de la Directive 2014/34/UE.

26210504 - 811203

LCIE file N°:

This document is issued in accordance with the relevant Chapter 3, article 13, point 1.b.ii of the Directive 2014/34/EU.

- 6 Ce document est valable :

This document is valid :

Du / From	Au / To
04/05/2025	03/05/2035

Sans demande de renouvellement de l'archivage avant la date de fin de validité, la documentation technique sera détruite et ne devra plus être considérée comme conservée par le LCIE.

Without request for renewal of archiving before the end of validity, the technical documentation will be destroyed and will not be considered as retained by the LCIE.

Toute modification du dossier enregistré, à la demande du fabricant, nécessite l'émission d'un accusé de réception révisé.

Any modification of the registered file at the request of the manufacturer requires a revised acknowledgement issuance.

Il ne peut être ouvert que sur demande express des autorités.

It can only be opened upon explicit request of the authorities.

- 7 Le produit doit comporter le marquage requis par les directives et normes applicables sous la responsabilité du fabricant. Il n'est pas exigé que le numéro d'accusé de réception figure sur le produit.

The product shall bear the marking required by the applicable directives and standards under the responsibility of the manufacturer. It is not required that acknowledgement number be affixed on the product.

- 8 Détails des modifications

Details of changes

Version/ Issue	Description	Date
00	Emission initiale/ Initial issue (dossier 135219-671432)	20/12/2016
01	Révision - Revision	03/01/2017
02	Renouvellement - renewal	03/06/2025
03	Correction fabricant / Manufacturer correction	06/08/2025

Fontenay-aux-Roses, le 6 août 2025

Responsable de Certification

Certification Officer

Julien Gauthier

LCIE
Laboratoire Central
des Industries Electriques
Une société de Bureau Veritas

33, av du Général Leclerc
BP 8
92266 Fontenay-aux-Roses cedex
France

Tél : +33 1 40 95 60 60
Fax : +33 1 40 95 86 50
contact@lcie.fr
www.lcie.fr



Société par Actions Simplifiée
au capital de 15 745 984 €
RCS Nanterre B 408 363 174
F - 92266 FONTENAY-AUX-ROSES